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Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 12 juni 2023 
Plats: Lindhagensgatan 76, sammanträdesrum Häggen  
 
Närvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Birgitta Dangården, SPF 
Karin Schiöld, SPF 
Björn Sundström, SPF 
Anita Nordin Vik, PRO 
Boel Seldén, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
 
Övriga medverkande: 
Lena Slotte, avdelningschef  
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Maria Dorch, handläggare överförmyndarförvaltningen §§1-3 
 
Frånvarande: 
Roger Andersson, PRO 
Birgitta Thulin, SPF 
Marie-Pierre Labadie, SPF 
 
Justeras: 
Anders Lidbeck (SPF), Kim Åsberg (PRO) 
            
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning  
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande och justerare 
Anders Lidbeck väljs till ordförande och utses att tillsammans med 
Kim Åsberg justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information från överförmyndarförvaltningen, Maria 
Dorch 
Maria Dorch, handläggare överförmyndarförvaltningen, informerar 
om förvaltningens uppdrag och hur det fungerar med god man, 
förvaltare samt fullmakter.  
 
§ 4 Information från stadsdelsförvaltningen 
Lena Slotte informerar om det senaste inom äldreomsorgen, bland 
annat att det pågår en rekrytering av en biträdande avdelningschef.   
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§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 15 juni 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1 
Rubrik och dokumentation saknas. 
 
Ärende 2-5 
Ej offentliga dokument/ärenden. 
 
Ärende 6-7 
Rubrik och dokumentation saknas. 
 
Ärende 8-11 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 12 Anmälan till kvalitetsutmärkelsen  
Pensionärsrådet stöder förvaltningens förslag att tilldela 
Fridhemmets servicehus kvalitetsutmärkelsen inom klassen 
äldreomsorg. 
 
Ärende 13-14   
Inga synpunkter. 
 
Ärende 15 
Rubrik och dokumentation saknas. 
 
Ärende 16-18 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 19 Skrivelse om badplatser och närhet till vatten                
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Pensionärsrådet 
stöder förvaltningens svar till skrivelse om badplatser och access till 
vatten runt Kungsholmen och Essingeöarna. Vi vill dessutom 
betona att inom stadsdelen ska alla befintlig och tillkommande 
badplatser och närhet till vatten är tillgängliga för äldre. Det kan 
gälla allt från toaletter till att lätt komma i vattnat.” 
 
Ärende 20 Revisorernas årsrapport 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Inga synpunkter, 
men önskar en uppföljning i pensionsrådet under hösten avseende 
de vad som sägs revisionsrapporten om ”de äldres upplevelser av 
måltider, möjlighet till utevistelser och aktiviteter, 
personalkontinuitet och att få hjälp av personal vid vård- och 
omsorgsboenden”.” 
 
Ärende 21 Remiss om registerlag för myndigheter för vård- och 
omsorgsanalys 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 
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Ärende 22 Remiss om myndighets- och kostnadsansvar inte byter 
stadsdelsnämnd med flytt brukare 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag i rubricerat ärende. 
 
Ärende 23-26 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 27 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 28  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 29-31 
Ingen dokumentation. 
 
 
§ 6 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Inga synpunkter.  
 
§ 7 Inkomna skrivelser inbjudningar m.m 
Inget att rapportera. 
 
§ 8 Övrigt 
Pensionärsrådet önskar att äldreförvaltningens broschyr om 
boendefrågor för äldre skickas ut till alla seniorer på Kungsholmen. 
Syftet är att informera och aktivera seniorer så att de börjar 
förbereda/anpassa sitt boende så det fungerar när man blir äldre.  
Elin Sundberg får i uppdrag att kolla med äldreförvaltningen om det 
finns redan upptryckta broschyrer att ta del av. Ärendet tas upp igen 
på nästa pensionärsråd för diskussion om vidare hantering. 
 
Pensionärsrådet lyfter att det behövs en hörselslinga eller dylikt på 
nämndsammanträdena då det är svårt att höra vad som sägs. Elin 
Sundberg får i uppdrag att informera nämndsekreteraren om detta 
för åtgärd. 
 
Pensionärsrådet önskar att inbjudan till den årliga 
informationsdagen på Baltzars träffpunkt, även går till 
pensionärsorganisationerna samt att de får egna informationsbord så 
de kan berätta om sina respektive verksamheter. Elin Sundberg får i 
uppdrag att överlämna denna önskan till arrangörerna.  
 
 
Planering av gäster och teman 2023: 

- Verksamhetsutvecklare it (augusti) 
- Studiebesök på Fridhemmet (höst) 
- Beskrivning av organisation samt syfte pensionärsrådet 

(oktober), ev utöka sammanträdestiden detta tillfälle 
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